
 
 
 
Črenšovci, 15. 2. 2016 
 
 

Zapisnik 4. seje 
ODBORA ZA PRORAČUN, FINANCE IN GOSPODARSTVO, 

 
ki je bila v ponedeljek, 15. 2. 2016, 

ob 18.00 uri v prostorih uprave občine Črenšovci 
 
 
Prisotni člani in predsedujoči:  
Miha Horvat, Stanko Bohnec, Ivan Rajtar, Roman Kolenko, Ivan Tibaut, Dušan Utroša in Anton Horvat  
 
Ostali prisotni: Anton Törnar - župan, Milena Antolin - računovodkinja 
 
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled zapisnika 3. seje Odbora za proračun in finance z dne 10.12.2015 
2. Obravnava predloga proračuna občine Črenšovci za leto 2016 
3. Razno 

 
 
Sejo je vodil predsednik odbora, ki je pozdravil prisotne in predlagal dnevni red, ki je bil v predloženi 
obliki potrjen. 
 
 
AD/1 
 
Prisotni so se seznanili z vsebino 3. zapisnika seje odbora.  
Na zapisnik prisotni niso imeli pripomb. 
 
 
AD/2 
 
Župan Anton Törnar je predstavil izhodišča za pripravo proračunov občin za leto 2016, ki so bila 
določena s sprejetjem Zakona o izvrševanju proračuna RS in je začel veljati z dnem 12.12.2015. 
Povprečnina za leti 2016 in 2017 je določena v višini 522 €, kar je enako povprečnimi iz leta 2015. 

Tako iz naslova primerne porabe občini ostaja na razpolago glede na 4162 prebivalcev  2,129.932 €,  s 
predvidenimi lastnimi prihodki in zagotovljenimi zunanjimi viri, ter z upoštevanjem t.i. prenesenih 
neporabljenih sredstev iz l. 2015 v višini 86.192,32 € pa skupno 2,757.686,32 €. 

  



PRORAČUN 2015 - REBALANS 2016 - PLAN Indeks 16/15 
    

Prihodki (P) 7,069.960,85 € 2,671.494,00 € 38 
Odhodki (O) 7,481.318,74 € 2,719.636,32 € 36 
    

Proračunski primanjkljaj (P-O) - 411.357,89 € - 48.142,32 € 12 
    

Saldo na podračunu na dan 1.1. +   41.307,91 € + 86.192,32 € 209 
Kredit RS RS - najet 2015 + 179.000,00 € 0 / 
Kredit Banka Koper d.d. - najet 2015 + 200.000,00 € 0 / 
Odplačilo kredita Banki Koper   -20.050,00 € / 
Odplačilo kredita RS RS - 8.950,02 € -18.000,00 € / 
 
Predlog proračuna za leto 2016 je bil že predstavljen na seji Občinskega sveta z dne 27. 01. 2016, tako, 
da so prisotni že bili seznanjeni z njegovo vsebino in razdelitvijo. 
 
Višina nerazporejenih sredstev po prvotnem predlogu proračuna za l. 2016 znaša 164.813,32 €.  
O namembnosti porabe teh sredstev bo odločal OS v okviru predstavljenih alternativ med drugim tudi na 
podlagi predlogov odborov občinskega sveta.  
 
 
Odbor za finance se je seznanil s sklepi Odbora za družbene dejavnosti in Odbora za komunalo in 
infrastrukturo, ki sta obravnavala predlog proračuna za leto 2016 dne 09. 02. 2016, ter s predlogi 
nekaterih vaških odborov in društev iz občine. 
 

1. Odbor za družbene dejavnosti 
 
Po končani razpravi so člani odbora soglasno sprejeli SKLEP štev. 1/7-2016: 
1. Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se sredstva za materialne stroške Osnovni šoli Franceta 

Prešerna Črenšovci in Osnovni šoli Prežihovega Voranca Bistrica ne zmanjšujejo in ostanejo na ravni leta 
2015. 

2. Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se Osnovni šoli Prežihovega Voranca Bistrica zagotovijo v letu 
2016 sredstva za sanacijo jedilnice v kuhinji v višini 14.000,00 EUR, to je polovica vrednosti investicije. 
Sredstva se naj zagotovijo iz nerazporejenih sredstev. 

3. Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se sredstva za  obogatitveni program šolam, poučevanje tujega 
jezika v šolah, jelkovanje in miklavževanje ne zmanjšujejo in ostanejo v višini kot so predvidena v predlogu 
proračuna za leto 2016.  

4. Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se del nerazporejenih sredstev nameni za projektno 
dokumentacijo s katero bo občina v primeru javnih razpisov, ki bi bili interesantni,  lahko kandidirala za 
sredstva. O višini naj odloči OS. 

5. Odbor za družbene dejavnosti podpira sofinanciranje sanacije sakralnega objekta, kapelice na Srednji 
Bistrici, v višini 20 % od izkazane investicije. Sredstva se naj zagotovijo iz nerazporejenih sredstev. 

 
  



2. Odbor za komunalo in infrastrukturo 
 
Člani odbora podpirajo predlog občinskega proračuna za leto 2016 z naslednjimi dopolnitvami: 
Del nerazporejenih sredstev naj se razporedi za naslednje namene: 
- nakup stavbnega zemljišča pri cerkvi na Gornji Bistrici - 10.000 EUR 
- sofinanciranje obnove kapele na Srednji Bistrici v višini 20% izkazane investicijske vrednosti ( po predloženih 
računih), 
- postavitev treh kandelabrov javne razsvetljave v romskem zaselku v  Trnju ( ocenjena vrednost -   7.000,00 
EUR); 
- financiranje izdelave odra za dvorano na Srednji Bistrici ( cca 4.500 EUR ); 
- postavitev kolesarnice –večnamenskega objekta  pri avtobusnem postajališču na Dolnji Bistrici- 7.029,50 EUR; 
- ureditev parkirišča pri športnem igrišču v Črenšovci ter parkirišča pri pokopališču na Gornji Bistrici; okvirna 
vrednost za posamezno parkirišče v površini 1000m2 je 40.000,00 EUR. V okviru finančnih možnosti naj bi se 
proučila tudi  možnost fazne gradnje omenjenih parkirišč. 
Člani odbora se strinjajo, da se ostanek zgoraj omenjenih nerazporejenih sredstev nameni t.i. »proračunski 
rezervaciji«, ki se porabi za namene sofinanciranja med letom odobrenih projektov. V primeru, da do tega ne bi 
prišlo se odločitev o porabi sredstev sprejme v drugi polovici tega leta. 
Glede sofinanciranja nabave gasilske cisterne za PGD Črenšovci so člani odbora bili mnenja, da bi bilo potrebno 
podrobno preučiti možnost  nabave vozila preko društva, ki je davčni zavezanec (možnost vračila DDV) saj 
vrnjena sredstva DDV v nobenem primeru niso  zanemarljiva. 
 
 
Sledila je razprava članov odbora, ki so razpravljali o že podanih predlogih porabe rezerviranih 
sredstev v letu 2016 s strani ODD in OKI ter o novih predlogih, ki se naj vključijo v proračun:  
 
Član odbora Horvat Anton je razpravljal, da ne podpira povečanja sredstev osnovnim šolam, saj le te 
poslujejo dobro, kar je razvidno že iz tega da OŠ Bistrica namerava del neporabljenih sredstev nameniti 
za 50 % sofinanciranje ureditve jedilnice. V letu 2014 pa je občina vložila precejšnja sredstva v 
energetsko sanacijo obeh OŠ, tako da je tudi iz tega beležiti precejšnji prihranek pri energentih. 
Vrednost del, ki bi se opravila pri sanaciji sakralnega objekta na SB v višini 42.000,00 € se mu zdi glede 
na velikost objekta pretirana, glede ureditve parkirišč v Črenšovcih in GB pa meni, da v tem trenutku ta 
dela niso urgentna. Podpira predlog VO Žižki za pleskanje dvorane in minimalna popravila VGD Žižki v 
višini 2.000,00 € in nabavo 20 kompletov zložljivih miz in klopi za prireditve. 
Predlaga pa, da se iz proračuna v letu 2016 zagotovijo sredstva za: 

- sofinanciranje nabave gasilske opreme v višini 14.000,00 € - v skladu z že sprejetim sklepom 
Občinskega sveta iz leta 2012, da se iz proračuna zagotavljajo sofinancerska sredstva za 
nakup opreme tistim PGD, ki imajo 4 desetine na državnih tekmovanjih in zagotavljajo 50 % 
lastni delež pri nabavi.  

 
Član odbora Ivan Rajtar je opozoril, da je že na prejšnji seji odbora predlagal, da se naj pristopi k 
ureditvi pločnikov v vasi Trnje in ta predlog ni zajet v zapisniku.  
Predlaga, da se iz proračuna v letu 2016 zagotovijo sredstva: 

- za nakup 100 kom stolov za dvorano v Trnju v višini 2.000,00 €; 
- za pripravo projektne dokumentacije za ureditev pločnika v Trnju v višini 10.000,00 €.  



Predsednik odbora je pojasnil, da se o vseh izraženih željah članov na prejšnji seji odbora ni izrecno 
glasovalo, o vseh predlogih, ki bi se naj vključili v realizacijo v letošnjem letu pa se bo glasovalo na 
današnji seji. 
 
Župan Anton Törnar  je prisotne seznanil, da je občinska uprava pri nekaterih predlogih, ki so bili podani 
s strani ODD in OKI že preverila osnovne pogoje oz. možnosti izvedbe ( lastništvo, možnost pridobitve 
gradbenega dovoljenja ): 

1. Pri ureditvi parkirišča pri športnem igrišču v Črenšovci so območja ureditve zajeta po občinskem 
OPN pod »zelene površine », ki jih ni mogoče legalno asfaltirati; 

2. Pri ureditvi parkirišča pri pokopališču na Gornji Bistrici pa predstavlja problem zemljišče, ki je v 
lasti RS, za katerega v tem trenutku ni možno pridobiti gradbenega dovoljenja; 

3. Pri postavitvi kolesarnice – večnamenskega objekta pri avtobusnem postajališču na Dolnji 
Bistrici pa njegova tlorisna velikost presega maksimalno površino, ki je določena, da bi ga lahko 
uvrstili pod izgradnjo enostavnih objektov. 

 
(op. Po sestanku odbora je predlagatelj gabarite objekta zmanjšal na 6x10 m kar ustreza maksimalnim 
standardom izgradnje enostavnih javnih objektov) 
 
Predsednik odbora Horvat Miha je uvodoma opozoril, da predlagatelj proračuna ni upošteval sklepov 
odbora iz zadnje seje, ki se nanašajo na nekatere investicije (kolesarska steza G. Bistrica, promocija 
IOC Ogradi) nato pa v nadaljevanju razpravljal, da se ne strinja, da se pri financiranju materialnih 
stroškov, dodatnih dejavnosti in poučevanju tujega jezika za OŠ  varčuje in naj se višina sredstev ohrani 
na lanskoletnem nivoju, saj bodo zaradi od tega imeli korist vsi šolarji (materialni stroški za OŠ 
Črenšovci so v proračunu 2014 znašali 68.680 €, v proračunu 2016 pa 47.520 €; za OŠ Bistrica v letu 
2014 48.080 €, za leto 2016 pa 38.943 €). Prav tako podpira ostale predloge za manjše investicije, 
preostanek denarja pa se naj prihrani za namene razpisov in pomembnejših večjih projektov. 
Predlaga, da se proračun za leto 2016 dopolni z naslednjimi spremembami: 

- povečanje prihodkov za 30.000,00 € na postavki vplačil komunalnega prispevka (na račun 
odmerjenega in delno že plačanega komunalnega prispevka podjetju K&K Agrotrade); 

- povečanje prihodkov od prodaje zemljišč v IOC Ogradi za 10.000,00 €;  
- znižanje odhodkov za ureditev križišča in signalizacije na odseku Trnje – Odranci za 20.000,00 

€ (iz 30.000,00 € na 10.000,00 €), kolikor dejansko znaša strošek signalizacije, zaključek 
asfalta pa se naj naredi v sklopu postavke tekoče vzdrževanja cest (170.000,00 €); 

- znižanje odhodkov za ogrevanje za 3.000,00 €, saj so cene energentom močno padle; 
- znižanje odhodkov za namene vzdrževalnih in sanacijskih del v prostorih Kleklovega doma za 

20.000,00 €, saj se mu ne zdi racionalno in smiselno, da bi vlagali toliko denarja v objekt, ki ga 
imamo namen generalno obnoviti: predlaga, da se k sanaciji objekta pristopi načrtno, pripravi 
vsa dokumentacija in kandidira na razpisana nepovratna sredstva v ta namen; 

- zvišanje materialnih stroškov obeh osnovnih šol na lanskoletno raven (skupno 9.607 €); 
- zagotovitev 1.000,00 € za otroški gledališki abonma, v katerega je vključenih 150 otrok; 
- zagotovitev 20.000,00 € za spodbujanje razvoja gospodarstva in zaposlovanja v Občini 

Črenšovci (točna pravila in pogoji se definirajo na eni od prihodnjih sej); 
- zagotovitev 2.000 € za promocijo IOC Ogradi. 

  



Član odbora mag. Roman Kolenko je mnenja, da se z razdelitvijo rezerviranih sredstev počaka vsaj 
do maja – junija 2016. Takrat se naj oceni, ali je bolj smiselno kandidirati na konkretni razpis, ki bi občini 
doprinesel višjo dodano vrednost, kot pa porabiti vsa sredstva za manjše projekte, za katere meni, da jih 
vsaj polovica ni tako nujnih, da bi jih bilo potrebno letos realizirati. Predlaga zagotovitev sredstev za 
promocijo obrtne cone Ogradi ter podpira predlagano zmanjšanje sredstev osnovnim šolam za 
materialne stroške, saj se letos zmanjšujejo sredstva vsem porabnikom. Dodatni program in tuji jezik naj 
se šolam zagotavlja v isti višini kot prejšnja leta. Podpira pa izgradnjo pločnika na Gornji Bistrici in 
nakup parcele pri cerkvi na GB. Prav tako se strinja z 20 % sofinanciranjem obnove kapelice na Srednji 
Bistrici, čeprav se mu zdi skupni znesek obnove zelo visok. Za v bodoče pa predlaga, da se investitorji s 
prošnjo za sofinanciranje na občino naj obrnejo že pred začetkom investicije. 
 
Član odbora Ivan Tibaut je razpravljal, da se ne strinja z razdelitvijo vseh nerazporejenih sredstev, 
nekaj naj ostane za morebitne večje in pomembnejše projekte. Znižanje sredstev za materialne stroške 
za šole podpira, ne pa zniževati sredstev dodatnega programa in tujega jezika, ki prinašajo dodano 
vrednost. Podpira nabavo miz in stolov ter pleskanje objekta v Žižkih, glede križišča Trnje - Odranci pa 
se strinja s prejšnjim predlogom, da bi bila dovolj le preplastitev. Predlaga pa, da se čimprej speljejo 
postopki za odprodajo zemljišč v občinski lasti, tudi tistih v obrtni coni, in sicer naj občinski svet v ta 
namen sprejme sklep, da občina lahko zniža ceno parcel v okviru zakonskih možnosti. 
 
Član odbora Stanko Bohnec v proračunu za leto 2016 predlaga naslednje spremembe: 

- povečanje postavke kupnin od prodaje stavbnih zemljišč v obrtni coni (kupec Transporti Žižek 
d.o.o, ki bi kupnino odplačeval obročno, vsako leto cca 15.000,00 €); 

- zagotovitev še dodatnih 30.000,00 € za izgradnjo pločnika na GB, da bi s tem omogočili 
realizacija celotnega projekta, katerega projektna dokumentacija je bila pripravljena že v 
prejšnjih letih; 

- se strinja z zmanjševanjem sredstev za materialne stroške, predvsem na račun prihranka 
izdatkov za ogrevanja ( ES objektov ); 

- 10.000,00 € za nakup parcele pri cerkvi na GB za ureditev parkirišča (hkrati predlaga, da se 
med gradnjo pločnika gradbeni material odvaža na to parcelo, ki se jo na ta način zavozi in se 
dvakrat prihrani denar). 

Prav tako predlaga, da Občinski svet sprejme sklep, da občina ne bo več sofinancirala nabav opreme in 
vozil za PGD po principih, ki so bili že verificirani preko sklepov OS. In da se definira pravičnejše 
nagrajevanje dosežkov na vseh področjih, saj so po trenutni ureditvi gasilci v privilegiranem položaju. 
 
Član odbora Dušan Utroša se strinja z izraženimi mnenji ostalih članov glede nabora projektov, hkrati 
pa se naj nerazporejena sredstva zaenkrat prihrani za morebitne razpise. Predlaga ureditev spomenika 
pri Prvih jamah. Za prazen objekt »stari vrtec« predlaga, da v kolikor je še funkcionalen in varen, da se v 
njem uredi dnevni varstveni center za starejše občane. Prav tako se strinja s predhodnikom, da je 
potrebno sistematično urediti sofinanciranje uspešnih ekip na vseh področij, ne le v gasilstvu. 
Za proračun 2016 predlaga: 

- sredstva v višini 3.000,00 € za razširitev skladišča pri VGD Črenšovci. 
 
Člani odbora so razpravljali tudi o smiselnosti in racionalnosti, da se PGD Črenšovci registrira pri FURS 
kot davčni zavezanec, v kolikor obstaja možnost povračila DDV pri nabavi cisterne, ki se financira iz 
proračuna občine Črenšovci v letu 2016. Večina članov je na osnovi načela gospodarnega ravnanja z 
javnim denarjem soglašala s tem, da se naj preučijo vse možnosti za povračilo DDV. 
 
Po končani razpravi so člani odbora soglasno sprejeli SKLEP, da se predlog proračuna občine 
Črenšovci za leto 2016 z naslednjimi dopolnili pošlje v nadaljnjo obravnavo občinskemu svetu 
Občine Črenšovci:  



1. Sprejme se Program prodaje stvarnega premoženja občine Črenšovci za leti 16 in 17 v 
predloženi obliki – dopolnitev – ob neuspelih dražbah oz. postopkih prodaje po cenilnih 
vrednostih se vrednosti zmanjšujejo v skladu z ustreznimi predpisi. 

 
2. Prihodkovna stran proračuna občine Črenšovci se naj poveča 

za 70.000,00 € na naslednjih postavkah: 
 - Vplačila za komunalni prispevek            30.000,00 € 

- Prodaja zemljišč v skladu s  
Programom prodaje stvarnega premoženja            30.000,00 € 

- Prodaja IOC Ogradi (Transporti Žižek)            10.000,00 € 

  3. V proračun občine Črenšovci za leto 2016 se naj vključijo 
naslednji projekti v skupni vrednosti 130.800,00 € 

 - odkup parcele pri cerkvi na GB            10.000,00 € 
- dodatna sredstva za izgradnjo pločnika na GB            30.000,00 € 
- nakup 20 kpl. miz in klopi Žižki              3.300,00 € 
- obnova kapele na SB – 20 % sofinanciranje              8.000,00 € 
- pleskanje in manjša popravila objekta VGD Žižki              2.000,00 € 
- nabava gasilske opreme            14.000,00 € 
- promocija IOC Ogradi              2.000,00 € 
- spodbujanje razvoja gospodarstva            20.000,00 € 
- izdelava projektne dokumentacije - pločnik v Trnju            10.000,00 € 
- sofinanciranje otroškega gledališkega abonmaja              1.000,00 € 
- razširitev skladišča oz. orodjarnice pri VGD Črenšovci              3.000,00 € 
- ureditev jedilnice OŠ Bistrica            14.000,00 € 
- nakup odra za dvorano na SB              4.500,00 € 
- izgradnja javne razsvetljave 3 kandelabri za romsko naselje Trnje              7.000,00 € 
- nabava 100 kom stolov za dvorano Trnje              2.000,00 € 

 
 

4. Sredstva v višini 104.013,32 €, ki so v tem trenutku nerazporejena, se 
naj porabijo kot lastni delež ob kandidaturi občine na javne razpise. 

 
  

 
AD/3 
 
Predsednik odbora Miha Horvat je predlagal, da občinska uprava do naslednje seje občinskega sveta 
na podlagi Odloka o občinskih cestah pripravi dolgoročni plan vzdrževanja cest in letni plan vzdrževanja 
cest za leto 2016, ki bi se v skladu z občinskim odlokom moral sprejemati in usklajevati vsako leto ob 
sprejemanju proračuna. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.15 uri. 
Zapisala: Milena Antolin 
 
       Predsednik Odbora za proračun,  
             finance in gospodarstvo: 
                 Miha HORVAT, l.r. 


